
  

 
Motie:  Voldoende voorzieningen voor onze inwoners 
 
De gemeenteraad bijeen op 07-11-2023   
 
Constaterende dat: 
 

- Rijswijk een van de snelst groeiende gemeente is in Nederland; 
- Rijswijk de afgelopen 10 jaar met 20.000 inwoners is gegroeid; 
- Rijswijk binnenkort haar 60.000e inwoners mag verwelkomen; 

 
Overwegende dat: 
 

- Het bouwen van woningen in Rijswijk de afgelopen jaar steeds meer centraal is komen te staan; 
- De voorzieningen van onze gemeente de afgelopen jaren niet altijd evenredig zijn meegegroeid 

met de groei van het aantal inwoners; 
- Het voor het welzijn en welbevinden van onze inwoners juist belangrijk is om bij het bouwen 

van meer woningen te zorgen dat er voldoende ruimte is voor onder andere , 
huisartsenpraktijken, fysiotherapeuten, tandartsen , kinderopvang, scholen, 

- winkels, horeca, sport. 
 
 
Verzoekt het college om: 
 

- In het eerste halfjaar van 2024 de voorzieningenbehoefte per wijk te onderzoeken en integraal 
inzichtelijk te maken in welke wijken de voorzieningen : huisartsenpraktijken, fysiotherapeuten, 
tandartsen , kinderopvang, scholen, 

 winkels, horeca, sport onvoldoende op orde blijkt te zijn en de resultaten van dit onderzoek te 
delen met de Raad; 
- Bij nieuwe raadsvoorstellen voor (ver)bouwplannen vanaf 1-1-2024 vooraf de 

voorzieningenbehoefte inzichtelijk te maken en deze te delen met de Raad alvorens hierover 
een besluit wordt genomen.  

 
Rijswijks Belang     WIJ. 
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